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.Kövér László úrnak,
az Országgyűlés. elnökéne k

Helyben

Az Országgyű lésről szóló 2012 . évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Milyen vállalatok kaptak 100 millió forintot meghaladó összegű vissza nem térítendő
támogatást az elmúlt 15 évben? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Ur!

A kormány több esetben döntött vissza nem térítend ő támogatások folyósításáról,
valamint egyes beruházásokhoz kapcsolódó infrastrukturális, képzési és egyéb támogatáso k
folyósításáról .

A következő kérdéseket szeretném feltenni Onnek :

Milyen gazdálkodó szervezetek részesültek 100 millió forintot meghaladó összeg ű ,
vissza nem térítendő támogatásban az elmúlt 15 évben?
Milyen, a gazdálkodó szervezetek beruházásaival összefügg ő , az érintett cégekkel
történő szerződéskötésekben rögzített infrastrukturális és képzési támogatások
valósultak meg 100 millió forintot meghaladó összegben ?
Hol tekinthetőek meg az említett kormánydöntésekkel összefiiggő előzetes
gazdasági hatástanulmányok? Nyilvánosak ezek?
Milyen utóellenőrzésekre került sor az említett esetekben a felhasználás forma i
követelményeit és gazdasági célszerűségét illetően?
Milyen, gazdasági következményekkel járó tanulságokat vont le a kormány a z
egyes esetekben folyósított támogatások célszerűségét illetően?



Milyen ágazatokban volt arányaiban a legjobb a nyújtott támogatáso k
nemzetgazdaság számára történő megtérülése és melyekben a legrosszabb?

Szíves válaszát várom, melyet előre is köszönökl

Budapest, 2013 . március 4.

Tisztelett
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